

# دعوة



دعوة لحضور إجتماع الجمعية العامة غير العادية  
شركة قطر لنقل الغاز المحدودة (ناقلات) ش.م.ع.ق.

يتشرف مجلس إدارة شركة قطر لنقل الغاز المحدودة (ناقلات) (ش.م.ع.ق) بدعوة السادة المساهمين الكرام لحضور اجتماع الجمعية العامة غير العادية للشركة، الذي سيعقد بمشيئة الله تعالى في يوم **الأربعاء الموافق 19 أغسطس 2026** في تمام الساعة الرابعة مساءً إلكترونياً باستخدام تطبيق "ZOOM". يبدأ التسجيل الساعة الثالثة مساءً (شخصياً) قبل بدء الاجتماع بساعة بالمكتب الرئيسي لشركة ناقلات، برج 121، اللؤلؤة، الطابق الأرضي، الدوحة، ويبدأ الاجتماع في تمام الساعة الرابعة مساءً (إلكترونياً باستخدام تطبيق "ZOOM") بعد الانتهاء من التسجيل لمناقشة جدول الأعمال أدناه. في حال عدم اكتمال النصاب سيتم تأجيل موعد انعقاد الاجتماع إلى يوم **الإثنين الموافق 24 أغسطس 2026** بنفس الطريقة المذكورة أعلاه وب نفس الوقت.

## جدول الأعمال لإجتماع الجمعية العامة غير العادية

- الموافقة على تعديل بعض أحكام النظام الأساسي للشركة بما في ذلك التعديلات ذات الصلة بالتوافق مع نظام حوكمة الشركات، الصادر بموجب قرار مجلس إدارة هيئة قطر للأسواق المالية رقم (5) لسنة 2025، والتي تم نشرها على الموقع الإلكتروني الرسمي للشركة ([www.nakilat.com](http://www.nakilat.com)).

## تنبيه

- في حالة تعذر حضور المساهم شخصياً يرجى توكيل من ينوب عنه من المساهمين الآخرين لحضور الاجتماع بموجب قسائم التوكيل المرفقة بالدعوة، وأن يكون الوكيل مساهماً ولا يجوز توكيل أحد أعضاء مجلس الإدارة. وفي جميع الأحوال لا يجوز أن يزيد عدد الأسهم التي يحوزها الوكيل بهذه الصفة على 5% من أسهم الشركة، وبالنسبة إلى الشركات أن يكون التوكيل مختوم وموقع من المفوض بالتوقيع مع إرفاق صورة من السجل التجاري).
- في حال كون المساهم شخصية اعتبارية (شركة، مؤسسة... إلخ)، فعلى ممثل المساهم الذي سيحضر الاجتماع إحضار تفويض خطي من الشركة أو المؤسسة موقعا ومختوما حسب الأصول وذلك حتى يتمكن من حضور الاجتماع.
- يمكن للسادة المساهمين الكرام الحصول على دعوة الحضور وقسيمة التوكيل من خلال الموقع الإلكتروني للشركة ([www.nakilat.com](http://www.nakilat.com)) أو على موقع بورصة قطر.
- لإتمام إجراءات التسجيل، يبدأ التسجيل الساعة الثالثة مساءً (شخصياً) قبل بدء الاجتماع بساعة.
- يجب على المساهم إحضار مستند إثبات الشخصية، وعلى ممثلي الشركات إحضار كتاب يفيد تفويضهم حضور الاجتماع وتمثيلهم لتلك الشركات.
- في حالة عدم إكمال النصاب القانوني فسيعقد الاجتماع التالي في يوم **الإثنين الموافق 24 أغسطس 2026** في تمام الساعة الرابعة مساءً بنفس الطريقة المذكورة أعلاه.
- هذه الدعوة تعتبر معلنة قانوناً لجميع المساهمين دون حاجة لإرسال دعوات خاصة بالبريد وفقاً للقانون رقم (11) لسنة 2015 الصادر بأحكام قانون الشركات التجارية المعدل.
- أي كشط أو تغير في قسيمة التوكيل من قبل المساهم يجعلها لاغية.

## بطاقة توكيل

- رقم المساهم: ..... عدد الاسهم: .....
- أنا الموقع أدناه: ..... كمساهم في شركة قطر لنقل الغاز المحدودة (ناقلات) (ش.م.ع.ق)، قد وكلت ..... في الحضور وتمثيلي في إجتماع الجمعية العامة غير العادية للشركة، المقرر عقده يوم **الأربعاء الموافق 19 أغسطس 2026**، إلكترونياً باستخدام تطبيق "ZOOM"، على أن يبدأ التسجيل الساعة الثالثة مساءً (شخصياً) قبل الاجتماع بساعة بالمكتب الرئيسي لشركة ناقلات، برج 121، اللؤلؤة، الطابق الأرضي، الدوحة، ويبدأ الاجتماع في تمام الساعة الرابعة مساءً (إلكترونياً باستخدام تطبيق "ZOOM") بعد الانتهاء من التسجيل، وأي اجتماع لاحق في حالة عدم اكتمال النصاب.
- تحرير في: ...../...../2026م. التوقيع: .....
- يجب ان يصدر التوكيل الى مساهم في الشركة.
  - يجب ألا يزيد عدد الأسهم التي يحوزها الوكيل بصفته وكيلاً على 5% من أسهم الشركة.

# INVITATION

INVITATION TO THE COMPANY'S  
EXTRAORDINARY GENERAL MEETING  
QATAR GAS TRANSPORT COMPANY LIMITED (NAKILAT) Q.P.S.C.



The Board of Directors of Qatar Gas Transport Company Ltd. (NAKILAT) Q.P.S.C. has the pleasure to invite you to the Extraordinary General Meeting ("EGM") to be held on **Wednesday, August 19<sup>th</sup>, 2026**, at 4:00 PM, electronically using Zoom application platform. The registration will begin at 3:00 PM (in person) one hour before the meeting at Nakilat's Headquarters, Tower 121, The Pearl, Ground Floor, Doha, and the meeting shall begin at 4:00 PM (via Zoom app) after the registration is completed, to discuss the matters contained in the below agenda. If there is no quorum, the meeting will be postponed to **Monday, August 24<sup>th</sup>, 2026**, by the same means mentioned above and time.

## AGENDA FOR THE EXTRAORDINARY GENERAL ASSEMBLY MEETING

- To approve the Amendments made to the Company's Articles of Association, including amendments in accordance with the Corporate Governance Code issued pursuant to Qatar Financial Markets Authority Board Resolution No. (5) of 2025, which are published on the company's Official Website ([www.nakilat.com](http://www.nakilat.com)).

## NOTES

- In case the Shareholder is unable to attend in person, he/she may authorize another Shareholder to attend on his/her behalf as per the proxy form, enclosed with the invitation and the Proxy must be a Shareholder, however, not a Board Member and in all cases proxies held by him/her should not exceed 5% of the Company's shares (For Companies, the Proxy must be sealed and signed by the authorized person with a copy of the Company's Commercial Registration attached).
- In case the Shareholder is a corporate person (company, establishments, etc.), the representative of the Shareholder who will attend the meeting should present a writing authorization from the company/establishment duly signed and stamped for normal practice to be able to attend the meeting.
- Shareholders can get the invitation and proxy to attend the meeting through the website of the company ([www.nakilat.com](http://www.nakilat.com)) or on the Qatar Stock Exchange website.
- In order to complete registration, the registration will begin at 3:00 PM (in person) one hour before the meeting.
- Shareholders must bring their ID cards. As well, individuals representing other legal entities must provide a letter indicating that they are authorized to attend and represent their legal entity.
- In case the quorum is not met in the first meeting, another meeting will be held on Monday, August 24<sup>th</sup>, 2026, at 4:00 PM by the same electronic means.
- This invitation shall be deemed as a legal announcement to all shareholders, without the need to send special invitations by mail according to Law No. (11) of the year 2015 amending some provisions of the Commercial Companies law.
- Any scratch or deletion on the proxy makes it null and void.

## PROXY CARD

Shareholder Number:..... Number of Shares: .....

I, the undersigned ....., as a shareholder of Qatar Gas Transport Company Ltd. (NAKILAT) Q.P.S.C., has appointed .....to attend on my behalf and represent me at the Company's Extraordinary General Meeting (EGM) to be held on Wednesday, August 19<sup>th</sup>, 2026, electronically using Zoom application platform, and the registration begins at 3:00 PM (In person) one hour before the meeting at Nakilat's Headquarters, Tower 121, The Pearl, Ground Floor, Doha, and the meeting begins at 4:00 PM (via Zoom app) after the registration is complete and at any subsequent meeting in case the quorum was not achieved.

Date: ...../...../ 2026 Signature:.....

- This proxy form should be given to another (NAKILAT) shareholder.
- The shares owned by the proxy should not exceed 5% of the Company's Shares.